



Federal Grid Company Publishes its Annual Financial Report for 2016

Moscow, 28 April 2017 – Federal Grid Company of Unified Energy System (“Federal Grid Company” or “the Company”; Moscow Exchange, LSE: FEES), part of PJSC ROSSETI Group of Companies, and the owner and operator of the Unified National Electricity Grid (“UNEG”), publishes its Annual Financial Report for 2016 (In accordance with the UK Disclosure and Transparency Rules). The document contains a comprehensive management report, responsibility statement and audited financial statements.

The Report is available on the Company's website at www.federal-grid.com and at www.morningstar.co.uk/uk/NSM.

For further information, please contact:

Federal Grid Company

Egor Toropov
Alexey Novikov

+7 (495) 710 9333 ext. 2275
+7 (495) 710 9333 ext. 2143

EM

Thomas Kiehn
Sam VanDerlip

Office

+1 (646) 384 3361
+44 20 3709 5714

Mobile

+7 (916) 444 0930
+44 7554 993 032



ФСК публикует Годовой Финансовый Отчет за 2016 год

Москва, 28 апреля 2017 – Федеральная сетевая компания Единой энергетической системы (ФСК ЕЭС или Компания; LSE, Московская Биржа: FEES), владеющая и управляющая Единой национальной электрической сетью, публикует Годовой Финансовый отчет за 2016 год (в соответствии с Disclosure and Transparency Rules). Документ содержит комплексный отчет руководства, заявление об ответственности и аудированную финансовую отчетность.

Отчет размещен на сайте Общества www.federal-grid.com и на сайте www.morningstar.co.uk/uk/NSM.